

## السيرة الذاتية

**E.mail:** [saad.alnuaimi@dohukcihan.edu.krd](mailto:saad.alnuaimi@dohukcihan.edu.krd)

### الاستاذ المساعد الدكتور سعد احمد عبد الرحمن النعيمي

متقاعد من : كلية الادارة والاقتصاد – جامعة بغداد / قسم الاحصاء .

الاختصاص : دكتوراة في الاحصاء / الاحصاء التطبيقي. ( احصاء , بحوث العمليات , رياضيات )

دكتوراة من : معهد الاقتصاد المالي اللينينغرادي – عام 1989 روسيا الاتحادية .

الخبرات الوظيفية : لديه خبرة وظيفية 18 سنة في الدائرة الاقتصادية لوزارة الصناعة والمعادن .

خبرة تدريسية 13 سنة / منها في الجامعة المستنصرية 3 سنوات وجامعة دهوك الخبرات التدريسية :

سنة واحدة وجامعة بغداد 9 سنوات . سنتان جامعة جيهان -دهوك ,قسم ادارة الاعمال

حاليا : جامعة جيهان -دهوك ,قسم ادارة الاعمال للعام الدراسي 2020-2021 .

المؤتمرات والبحوث العلمية : مشاركة في اكثر من 8 مؤتمرات علمية دولية ومحلية لديه

اكثر من 17 بحثا منشورا منها 7 بحوث عالمية.

الكتب والمؤلفات العلمية : لديه 4 مساهمات في كتب علمية مؤلفة .

تقييم بحوث علمية : لديه اكثر من 35 تقييم بحث لمختلف المجالات العراقية والعربية .

Assistant Professor Dr. Saad Ahmed Abdul Rahman Al-Nuaimi

**Retired from:** College of Administration and Economics – University of Baghdad / Statistics Department.

PhD from: Institute of Leninradian Financial Economics – 1989 Russian Federation.

**Job experiences:** He has job experience of 18 years in the Economic Department of the Ministry of Industry and Minerals

**Teaching experience:** Teaching experience of 13 years / of which at Al-Mustansiriya University 3 years, the University of Duhok one year and the University of Baghdad 9 years. two years, Cihan University – Duhok, Department Business and Administration.

**Currently:** Cihan University – Duhok, Department Business and Administration for the academic year 2020–2021.

**Scientific conferences and research:** Participation in more than 8 international and local scientific conferences he has more than 17 published research, including 7 international research.

**Scientific Research Evaluation:** Has more than 35 research evaluations for various Iraqi and Arab journals

**Books and scientific literature:** He has 4 contributions to authored scientific books.

**Specialties:**

Specialization: PhD in Statistics / Applied Statistics.

**Area of Interest:**

(Statistics, Operations Research, Mathematics)

**Teaching material:**

**First Course:**

Quantitative Methods, Principles of Statistics, Operation Research, Mathematics I

**Second Course:**

Applied Statistics, Operation Research, Mathematics II

Regards...

**Dr. SAAD AHMED ALNUAIMI,**  
**Assistant Professor,**  
**Dep. Business & Administration,**  
**Cihan University - Duhok,**  
**Kurdistan Region - Iraq**  
**WhatsApp:+9647739337770**